

Jean (John) Comeau
1927 – 2004

John Comeau passed away peacefully in hospital on Friday 24 September 2004 at the age of 77. He is survived by his wife Aurise, their six children and their four grandchildren. A funeral mass in memory of John was held on Tuesday 28 October at St. Augustine Church in Ottawa. In memoriam donations to the Canadian Diabetes Association would be appreciated by the family.

John joined IDRC in 1970 and he retired in 1989. During his career with IDRC he first worked as the Executive Assistant to the President, then as Director of Administration. Prior to his retirement John was a Special Assistant to the President.

John hails from Manitoba where he spent the first part of his professional life working in the private sector. He and his family moved to Ottawa in 1967 where he worked on a Government Commission headed by Dr. Robert Weir. He then worked on a special CIDA assignment that included assisting with the preparatory work leading up to the creation of IDRC. John was one of the first employees of the Centre.

John joined the IDRC Alumni when it was first formed in 2002 and was a faithful supporter, despite his failing health.

Jean Comeau est décédé paisiblement à l'hôpital le vendredi 24 septembre 2004 à l'âge de 77 ans. Il laisse son épouse Aurise, leurs six enfants et leurs quatre petits-enfants. Une messe d'inhumation à la mémoire de Jean a été dite le mardi 28 octobre à l'église St. Augustine d'Ottawa. La famille souhaite que des dons soient faits à l'Association canadienne du diabète.

Jean est arrivé au CRDI en 1970 et a pris sa retraite en 1989. Il y a occupé d'abord le poste d'adjoint exécutif du président, puis celui de directeur de l'Administration avant d'être l'adjoint spécial du président peu avant sa retraite ...

Jean Comeau venait du Manitoba où il a passé la première partie de sa vie professionnelle dans le secteur privé. Avec sa famille, il est venu à Ottawa en 1967 pour travailler à une commission gouvernementale dirigée par Robert Weir. Il a ensuite travaillé à une mission spéciale de l'ACDI chargée, notamment, de préparer la création du CRDI. Jean a été l'un des premiers employés du Centre.

Jean est devenu membre de l'Association des anciens dès sa mise sur pied en 2002 et en a été un fidèle partisan en dépit de sa santé déclinante.